
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

3/2018. MOSB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2018. március 21-ei, munkaterv 

szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, II. emeleti tanácsterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József és Szabó Mihály 

bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: dr. Mátics István, Molnár István és Orbán Ferenc bizottsági tagok 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 óra 2 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják. Javasolta, hogy a képviselő-

testületi ülés napirendjei közül csak a bizottságot érintő előterjesztéseket tárgyalják. Ezen kívül, ha van 

kérdés, hozzászólás, az egyebekben megtárgyalhatják. „Oroszlány Város Óvodáinak és az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló 

fenntartói döntések” című előterjesztést javasolta elsőként tárgyalni, tekintettel a  meghívott vendégekre.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

15/2018. (III.21.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 2018. 

március 21-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. március 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása  
2. Döntés Oroszlány Város Óvodáiba történő beiratkozási időpontokról és a 2018/2019. évi óvodai 

körzethatárokról 

3. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

4. Középiskolai ösztöndíj és utazási költségtérítés kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. március 27-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítésére, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések 

 

Tóth Marianna bölcsődevezető elmondta, az előterjesztésben szereplő fejlesztéssel egyetértenek. Az 

előterjesztésben szerepel annak indoklása, hogy miért van szükség a bölcsődének a bővítésére. 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető elmondta, az előterjesztés óvodára vonatkozó szakmai részét ők 

készítették. Az építészeti dolgokról ma már egyeztettek. Nyilván még a szakhatóságok engedélyeit meg 

kell szerezni. 

 

14 óra 3 perckor Dr. Mátics István bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 5 fő. 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető hozzátette, nyilván mindnyájuknak az az érdeke, hogy a gyerekeket el 

tudják helyezni és szeptember 1-jén tudjanak az új csoportokkal együtt kezdeni. 

 

Székely Antal elnök tájékoztatásul elmondta, hogy a volt piaci rendelőt illetően a vásárlásra elment az 

előszerződéses javaslat a tulajdonoshoz. Még választ nem érkezett. Ma reggel volt kint a helyszínen, 

megnézte, hogy annak az épületnek meg lehet csinálni a hosszabbítását. Ott lesz bőven hely a 

csoportoknak, és szép nagy az udvar. Reményét fejezte ki, hogy sikerül az ingatlant megvásárolnia az 

önkormányzatnak és azt is, hogy szeptember 1-jére elkészül.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

16/2018. (III.21.) MOSB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének 

bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati 

Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

14 óra 6 perckor Tóth Marianna bölcsődevezető távozott a bizottság üléséről. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Döntés Oroszlány Város Óvodáiba történő beiratkozási időpontokról és a 

2018/2019. évi óvodai körzethatárokról 

 

14 óra 8 perckor Molnár István bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 6 fő. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

17/2018. (III.21.) MOSB határozata 

Oroszlány Város Óvodáiba történő beiratkozási időpontokról és a 2018/2019. évi óvodai 

körzethatárokról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága elfogadja 

Oroszlány Város Óvodáiba történő beiratkozási időpontokról és a 2018/2019. évi óvodai 

körzethatárokról szóló előterjesztést és 1. és 2. mellékleteit. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2018. március 29. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

Ezt követően a bizottság tagjai visszatértek az 1. napirendi pont tárgyalásához. 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. március 27-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Székely Antal elnök tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a két sportegyesület (OSE és OSZE) 

támogatásáról szóló előterjesztések a márciusi ülésen nem kerülnek a képviselő-testület elé, így aztán a 

bizottság sem tárgyal róla. Pártközi egyeztetés volt, amelyen kritika érte a beszámolókat. Az OSZE 

beszámolója ellen a fő kifogás az volt, hogy az a szigorú értelemben vett beszámolónak nem felel meg. 

Az OSE támogatásával kapcsolatos javaslatot az egyeztetés résztvevői nem fogadták el. 

Elmondta továbbá, szerepel a meghívó-tervezetben a „Döntés a látvány-csapatsportágak Tao támogatási 

rendszere keretében megvalósuló, helyi sportlétesítményeket érintő 2018. évi fejlesztések beruházási és 

pénzügyi elszámolási rendjéről” című előterjesztés, mely nem került még megküldésre, így erről sem tud 

most a bizottság tárgyalni. 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens felvetette, szó van arról, hogy a bárányhimlő elleni 

védőoltást az állam fogja finanszírozni.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, rendeletben még nem olvasta, de tudomása szerint is ez a 

szándék. Azért is fogadta el, hogy az önkormányzat a költségvetésében a korábbiakhoz képest 

alulfinanszírozza az oltási rendszert, mert így a pluszként bekerült oltás finanszírozásának a forrása a 

bárányhimlő elleni oltás költsége lenne. 

 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Jugovics József bizottsági tag felvetette, hogy a tüzépi garázssor mellé nagyon sok szemetet hordanak. 

A hulladékszállítás kapcsán a másik probléma, hiába mondják meg, hogy mikor lesz a lomtalanítás, ha 

lakásfelújítás van, lehordják a szemetet a kukák mellé. 

 

Székely Antal elnök elmondta, probléma, hogy egyrészt Oroszlányon nincs törmeléklerakó, a 

lakásfelújítás kapcsán jelezte, a konténer bérlése drága, ráadásul a lakásfelújítás során keletkezett 

hulladék egy részét (pl. ablak) nem is lehet beletenni. 

A tüzépi garázssor hulladékproblémái kapcsán némely esetekben segítene a lomudvar.  
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Dr. Mátics István bizottsági tag jelezte, holnap az ESZB ülésén az Inter-Ambulance Zrt. beszámolóját 

tárgyalják. Kérte, a jelenlévőket, ha van észrevételük a Zrt. tevékenységével kapcsolatban, azt most 

jelezzék. Neki az a kifogása, hogy nem mindig kompetens személy látja el az ügyeletet. De ezen kívül 

hozzá kevesebb panasz érkezett a tavalyi évről, mint a tavalyelőttiről. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, több kifogást is hallott, de az szerinte általános. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag jelezte, ő még pozitív dolgot is hallott az ügyeleti ellátással 

kapcsolatosan. 

Felvetette, hogy probléma adódott az egyik fogorvosi körzet ellátásával kapcsolatban. Ismertette a 

problémát. Jelezte, a holnapi ESZB ülésen tárgyalnak erről és lehet, hogy az ügy a képviselő-testület elé 

fog kerülni, és fel kell mondani a szerződést egyoldalú szerződésszegés miatt. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 14 óra 33 

perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


